

Subject	Chapter/Topic	Duration	Learning tasks/ assignments/ quizzes	Deadline of assignment
Chinese	---	4/2-1/3	1. 單元四工作紙一及二 2. 作家選讀工作紙（個人） 3. 短篇閱讀報告 4. 親子閱讀報告 5. 作家分享簡報（作家分享改為個人分享，各同學只須選定作家，個人完成報告，不用分組，於指定時間完成。）	2/3
English	---	4/2-9/2	Oxford Advanced Thematic Anthology 1 – Units 7 and 9	17/2
	---	10/2-16/2	Oxford Advanced Thematic Anthology 1 – Units 10 and 11	17/2
Mathematics	Chapter 5 Introduction to Geometry	4/2-16/2	1. Watch online video clip 5.1 Basic knowledge of geometry https://youtu.be/k5etrWdIY6o https://youtu.be/UgfSwlqi4Qg https://youtu.be/V0xounKGEXs https://youtu.be/aq_XL6FrmGs 5.2 Plane figures https://youtu.be/D5lZ3thuEeA https://youtu.be/NRS2ZJVvzOI https://tutors.com/math-tutors/geometry-help/types-of-polygons 5.3 Solid figures https://youtu.be/-uci89ZlbnM https://youtu.be/e002wzwn1wg 2. Finish the worksheet in Teams	18/2
Putonghua	---	4/2-1/3	1. 溫習第三課：《您想吃甚麼》重點詞語拼音，復課後背默。 2. 在普通話筆記本用約 100 字準備一篇講稿說說自己喜歡吃的過年食品及其特點。	2/3
Chinese History	---	4/2-16/2	1. 閱讀書本及簡報： (a) 秦朝速亡 (b) 西漢第一至第四節 2. 完成「課業工作紙五(西漢)」(見附件)	2/3
	---	17/2-1/3	1. 閱讀書本及簡報：東漢第一至第二節 2. 完成「課業工作紙六(東漢)」(見附件)	2/3

Subject	Chapter/Topic	Duration	Learning tasks/ assignments/ quizzes	Deadline of assignment
IH	Growth & Development of Hong Kong up to the early 20 th Century P.1-26	4/2-14/2	1. Read textbook P.1-26 2. Scan the QR code and watch the video clip 3. Complete the worksheet	14/2
Music	50 th Anniversary Thanksgiving Mass Hymn Practice	4/2-1/3	Practice the hymn by listening the mp3 files. (The hymn booklet and mp3 will be uploaded to TEAMS.)	---
RS	Chapter 2 Jacob (Read the bible and the textbook)	4/2-14/2	Jacob @Google Classroom	14/2
	Chapter 2 Joseph (Read the bible and the textbook)	17/2-28/2	Joseph @Google Classroom	27/2-28/2
IS	Chapter 4.1	4/2-8/2	1. Power point 4.1 2. Workbook (related questions)	16/2
	Chapter 4.2	10/2-15/2	1. Power point 4.2 2. Workbook (related questions)	16/2
	Chapter 4.3	17/2-22/2	1. Power point 4.3 2. Workbook (related questions)	2/3
	Chapter 4.4	24/2-29/2	1. Power point 4.4 2. Workbook (related questions)	2/3
Computer Literacy	Scratch Programming	4/2-16/2	1. Watch Online Video Clips from Teams Scratch Program-Fish01 Scratch Program-Fish02 Scratch Program-Fish03 Scratch Program-Fish04 Scratch Program-Fish05 Scratch Program-Fish06 Scratch Program-Fish07 Scratch Program-Fish08 2. Finish the Fish Eating Game Programming	Check in CL Lessons
	Chapter 1 – 4	4/2-16/2	Revision Exercise from Teams	17/2